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< 30/05/24 ALLE
UDVALG Bestyrelsen - 12/09/2024   09/12/24 >

 Tidspunkt: torsdag d. 12. september 2024 kl. 16:00 - 18:30     Referent: BDJ  
 

Dagsorden  

BESTYRELSESMØDE D. 12. SEPTEMBER 2024
 

1.     Godkendelse af dagsorden

2.     Godkendelse og underskrift af referatet fra mødet den 30. maj 2024
 

3.     Hvad rører sig i gymnasieverdenen? (fast punkt)
Indlæg v. studievejleder Katrine Bastholm
Katrine giver en status på den type af unge vi møder i gymnasieskolen, og hvilke krav det stiller til os som
skole. Hun vil kort komme omkring vores arbejde med SPS (socialpædagogisk støtte), mentorer og ikke
mindst en ændret opgave for alle lærere.
Indlægget skal ses i regi af vores pædagogiske indsatsområde omkring klasseledelse.
 

4.     Opfølgning og justering af budget 2024 (orienterings- og beslutningspunkt)
Thomas Kristiansen deltager under dette punkt.
Budgettet er rettet til med de aspekter vi kender til på nuværende tidspunkt.
Bilag 1: Budgetopfølgning 2024 Q3 overblik Bilag 1 Stambudget 2024 q3 oversigt.pdf (43kb)
Bilag 2: Budgetopfølgning 2024 Q3 detaljer Bilag 2 Stambudget 2024 q3 detaljer .pdf (54kb)

 
5.     Status på optag af nye elever 2024 (orienteringspunkt).

1. marts 2024 havde vi 100 ansøgere. Pt. har vi 103 elever i 1g.
Derudover har vi 3 udvekslingselever, som er begyndt i 2g.
 

6.     Kapacitet i 2025-2026 (orienteringspunkt)
Vi kender ikke til den endnu. Den udmeldes fra STUK.

7.     Forberedelse af budget for 2025 (orienterings- og beslutningspunkt)
Vi kender hverken vores kapacitet eller vores faktiske elevoptag, så det er en svær øvelse.
Derudover at der andre ubekendte:

·       Hævelse af adgangskrav til  STX
·       Ny ungdomsuddannelse
·       Nyt taxameter

I relation til det foreslåede nye taxameter, så ser det ikke ud til at ændre noget væsentligt for os.
Med de data vi har til rådighed, vil vi maksimalt kunne få ekstra 250.000 kr. – og det først når
implementeringen er helt fuldført. Se meget gerne det fremsendte debatindlæg fra Mikkjal Helmsdal
(rektor på Fjerritslev Gymnasium), som udlægger forslaget set fra en skole nogenlunde
sammenlignelig med vores.

 
8.     Nøgletal (orienteringspunkt)

Eksamensresultater og gennemførselstal findes i dette link: https://sites.google.com/toerring-
gym.dk/tgskvalitetssystem/elevtal

Skriftligt og mundtligt fravær findes i dette link:
https://sites.google.com/toerring-gym.dk/tgskvalitetssystem/fravær

 
9.     Strategi (orienteringspunkt)

https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?m:3677
https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php
https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?u:17
https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?m:3697
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3678+a+1/Bilag%201%20Stambudget%202024%20q3%20oversigt.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3678+a+2/Bilag%202%20Stambudget%202024%20q3%20detaljer%20.pdf
https://sites.google.com/toerring-gym.dk/tgskvalitetssystem/elevtal
https://sites.google.com/toerring-gym.dk/tgskvalitetssystem/frav%C3%A6r
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Status på årets indsatsområder – klasseledelse og fysiske rammer

10.  Evt.
 

Referat      Offentligt

Ingen fraværende
 

Ingen bemærkninger til tidligere referater
 

Øvrige punkter:
Referat af bestyrelsesmøde 12. september 2024 på Tørring Gymnasium.
 
Deltagere: Finn Gatten, Lene Mathiasen, Annemette Glyngø, Kristian Thulesen Dahl,
Hans Lindebjerg Legard (HL), Marie Fruelund Damkvist (MF), Andreas Strøm Jørgensen, Asvathy
Chandreswaran, Tanja Huus Gulmann (TH), Tina Bové Riisgaard (TB) og
Bente Duedahl Jensen (ref.)
 
Afbud fra Jacob Ejs
 
1. Dagsordenen blev godkendt.  
 
2. Referat af bestyrelsesmødet den 30. maj blev godkendt og underskrevet.   

3. Studievejleder Katrine Bastholm havde et indlæg om sin hverdag på Tørring Gymnasium.
Med udgangspunkt i en vilkårlig dag gav hun et indblik i de forskelligartede opgaver hun varetager som
studievejleder, mentor, kollega samt lærer med forberedelse og undervisning i dansk og mediefag.
 
4. Med alle kendte faktorer indregnet viser budgetopfølgning 2024 Q3 et forventet underskud på 900 K,
hvoraf C.F. Møllers visionsoplæg udgør 350 K.
OK 24 løntillæg har betydet, at udgiften til vores fryseraftale er steget, da timerne i fryseren skal ganges
med den aktuelle lønsats.
Endnu mangler lokallønsforhandling.
 
Bestyrelsen giver sin opbakning til fortsat anvendelse af midler til udvikling.
 
5. Vi har nu 103 elever i 1g mod de 100 ansøgere, der var den 1. marts. Der har ikke været frafald i 1g.
Vi har ydermere 3 udvekslingselever i 2g.
 
6. STUK har efter at dagsordenen blev udsendt udmeldt en foreløbig beregningsmæssig kapacitet for
Tørring Gymnasium på 112 elever til optag august 2025.
 
7.
De data, vi har til rådighed fra en tabel som UVM har lavet, viser, at det ændrede taxameter betyder et
plus på 28.000 kr i forhold til vores nuværende økonomi, når det er rullet fuldt ud om året for Tørring
Gymnasium. Vi er sikret udkantstillægget men det ekstra tillæg
for bestået fysik, kemi, biologi og musik på A niveau bortfalder.
 
Ændrede adgangskrav og ny ungdomsuddannelse er stadig ubekendt.
 
Vi afventer finansloven og behandler budget 2025 på bestyrelsesmødet den 9. december.
 
8. Tørring Gymnasiums nøgletal for eksamensresultater, gennemførsel og fravær blev gennemgået.
Bestyrelsen havde ikke noget at bemærke.
 
9. TH gav en status på årets indsatsområder.  
 
Vi fortsætter indsatsen i forhold til elevrekruttering. Vi har ansat 4 elev medhjælpere til at hjælpe med
SoMe indsatsen. De er udvalgt via en workshop afholdt af CompanYoung.
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Lærer kommunikationsduoen tager sig stadig af skriftlig kommunikation og FB mm, samt at være
bindeled til eleverne.
 
For at vise vores naboer og de som bruger Kirkevej at Tørring Gymnasium er en aktiv skole og for at
virke mere imødekommende er en del af hækken ud mod Kirkevej blevet fældet.
 
Det pædagogisk/didaktiske fokusområde er klasseledelse.
Der bliver sat skabe til mobiltelefoner op i klasselokalerne. Det er et tilbud lærerne kan benytte sig af.
Det skal være nemt for dem og eleverne skal trygt kunne aflevere deres telefon i timerne. Tiltaget er
tænkt som en hjælp til eleverne i overgangen fra mere restriktive regler i grundskolen til selv at kunne
administrere brugen af mobiltelefonen, så vi forbereder dem til videregående uddannelse og arbejdsliv.
Ordningen vil blive evalueret.

I august er afviklet opstartstur for lærerkollegiet og elevteams er startet op.
Vi kører et anvendelsesorienteret naturvidenskabeligt forløb i nv fysik og kemi i 1g sammen med
Engineer the Future og Kirkholm ingeniørfirma i Skanderborg.
 
Samarbejder med Lindved Skole, Brædstrup Skole og Politiskolen, Vejle er i gang og vi deltager i
Fælles om ungelivet i Hedensted Kommune.
 
Fredag den 6/9 havde vi TG Aid temadag med FN’s verdensmål som tema. Dagen sluttede med et
velbesøgt TG på Torvet.
 
Samarbejdet med C.F. Møller om de fysiske rammer kører. De deltager i PR-møde den 18/9 for at
samle input fra lærerne. Eleverne bliver inddraget via process- og workshopgrupper. C.F. Møllers
arbejde skal lede til en helheds plan for skolen, som vi kan bruge når der skal søges fondsmidler.
 
Bestyrelsen udtrykte stor anerkendelse af det strategiske arbejde, passion og engagement.
 
10. Der er lavet retningslinjer for tidsregistrering. Alle lærere tidsregistrerer i Lectio.
  
Der blev givet forslag til foredrag i fællestimer:
Michelle Bach Mogensen om at leve med psykisk sygdom
Muskelsvindfonden & Børns vilkår - foredrag og undervisning i croquis som et opgør med
perfekthedskulturen.
Lærerstuderende med et foredrag om anvendelse af AI
 

 

Historik   Vis søgefelt

Her finder du en Guide til udvalgsmodulet

https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?shm:3678
https://intra.toerring-gym.dk/intra/Help/Udv/udv-guide.html

